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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Az intézkedési tervről konkrétabban”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „Hova tűnt az adófizetők egy százalékos felajánlása?” cím ű írásbeli kérdésemre adott
válaszát . Köszönöm azért is, mert sokadjára feltett kérdésemre adott válaszában végre valahára
konkrétabban, összegekről is ad tájékoztatást, azonban azzal kapcsolatban számos kérdés vetődik fel.

Először is kérdezem Miniszter Urat:

Miért 541,9 millió forint rendelkezésre álló összeg felhasználásáról szól az intézkedési terv, hisze n
valóban igaz, hogy az év eleji zárolásnál 1083,9 millió forintból zárolás történt, így a rendelkezésre
álló összeg 541,9 millió forint lett, azonban kés őbb azt a tájékoztatást kaptuk, hogy a zárolt össze g
visszakerült a Parlagfű elleni közérdekű védekezés végrehajtásának támogatására, így újból több ,
mint 1 milliárd forintból lehet gazdálkodni? Most mi az igazság? Mekkora összeg áll rendelkezésre a
fent nevezett célra? Önök elvettek az adófizet ők egy százalékos felajánlásából más célokra?

Továbbá felsorolásszerűen tájékoztat a különböző célokhoz rendelt keretösszegekről :

Oktatási és tananyag elkészítésére a hatékony parlagu-mentesítésrő l, valamint . . . - 20 M forint
Ennek kapcsán kérdezem önt, Miniszter Ur, ki és milyen határidővel készíti az említett oktatás i
és tananyagot? Kérem azokat küldje meg részemre .

Védekezésre felhívó kommunikációs tevékenység — 22,4 M forin t
Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat, kivel és milyen tárgyú szerződés kötetett 8 M forint
értékben ?
Kérem Miniszter Urat, tájékoztasson arról, hogy a fennmaradt összeget mire kívánják elkölteni .

A nemzetközi együttműködést segítő egyeztetésekre, tapasztalatcserére — 6 M forin t
Kérem Miniszter Urat konkretizálja, hogy kik és milyen célra kívánják fordítani a 6 M forintot ?

A XXX. Országos Tudományos Diákköri Konferencia megrendezésének támogatására — 1 M forin t
Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat, miért ebből a keretből támogatják az OTDK
megrendezését ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . október 25 .
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Dr. Qiáh Lajos
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